
die wij willen hebben, dan zullen wij
die kosten ook moeten betalen. Dat
wordt eindeloos plussen en meten. Ik
ben daar geen voorstander van. Dit
idee volg ik dus niet.

De heer Dittrich (D66): Voorzitter!
Geeft de minister zich er rekenschap
van dat bijvoorbeeld bij de
Immigratie- en naturalisatiedienst
hoge kosten worden gemaakt voor
de opleiding van nieuwe ambtenaren
die, als ze eenmaal zijn opgeleid,
bijvoorbeeld in de advocatuur gaan
werken en daar hetzelfde type zaken
behandelen, maar dan aan de andere
kant van de lijn? Dat wringt toch!

Minister Korthals: Dat komt voor,
maar ik vind niet dat wij het wat dat
betreft moeten zoeken in het
verhalen van de kosten bij de nieuwe
werkgever of bij de ex-werknemer. Ik
vind dat wij het werk dat wij onze
werknemers aanbieden zoveel
mogelijk moeten verbeteren. De
situatie waarin een werknemer zit,
moet dus worden versterkt.

Voorzitter! Ik ben al uitvoerig
ingegaan op de aanbestedingsproce-
dure, maar ik wil hierover nog wel
iets meer zeggen in reactie op de
heer Van de Camp. In totaal zijn in
de periode 1994 t/m 1999 vijftien
onderzoeken naar drugs door het
WODC aanbesteed dan wel door het
WODC zelf verricht. Zoals ik al heb
gesteld, zijn vijf daarvan aan Intraval
aanbesteed. Voorzover binnen het
ministerie in korte tijd viel te
achterhalen, zijn door het bureau
Intraval vier onderzoeken verricht
voor het ministerie van Justitie. Het
betreffen de door het WODC
aanbestede onderzoeken ’’Drugs
binnen grenzen, harddrugs en
criminaliteit in Nederland’’, waarbij
het gaat om schattingen over de
omvang, ’’Wolken boven de
coffeeshops’’, ’’Inventarisatie van
overlast rond coffeeshops’’ en
’’Ontwikkelingen in gemeentelijk
cannabisbeleid’’. Er is een quickscan
geweest ’’Ontwikkeling in aantal
coffeeshops in Nederland, coffee-
shops geteld’’, betreffende het aantal
verkooppunten van cannabis in
Nederland. Voor de stuurgroep
vermindering overlast heeft Intraval
één onderzoek verricht. Dit betreft
het onderzoek ’’Buurt in overlast’’,
het monitoren van drugsoverlast in
de SVO-gemeenten in 1993 tot 1998.
Voor de interdepartementale
commissie grotestedenbeleid heeft
Intraval geen onderzoek verricht.

De heer Van de Camp (CDA):
Voorzitter! De minister herhaalt
foutloos hetgeen hij in eerste termijn
heeft gezegd, maar dat was niet mijn
vraag. Mijn vraag was welke van
deze aanbestedingen via de verkorte
procedure hebben plaatsgevonden.

Minister Korthals: Ik heb reeds
gezegd dat dit er, voorzover ik mij
herinner, vier waren.

De heer Van de Camp (CDA): Alle
onderzoeken die naar Intraval zijn
gegaan, zijn dus via de verkorte
procedure aanbesteed.

Minister Korthals: Er zijn ten minste
vijf onderzoeken aan Intraval
gegund, waarvan inderdaad vier via
de verkorte procedure.

Mevrouw Halsema (GroenLinks): U
sprak ook over 68 onderzoeken
waarvan er 18 direct waren
aanbesteed. De verhouding ten
opzichte van direct aanbestede
onderzoeken ligt bij Intraval dan wel
opvallend anders.

Minister Korthals: Het aantal
onderzoeken via de verkorte
procedure ligt inderdaad hoger, maar
dat heeft te maken met de speciale
deskundigheid of de spoed die nodig
was.

Voorzitter! Over het punt integriteit
en kwaliteit komen wij nader te
spreken in het kader van de
drugsnotitie. Ik zal dan uitvoerig
ingaan op de kwaliteit van het
onderzoek van Intraval naar
aanleiding van de vragen van de
heer Dittrich en ik zal dan nogmaals
terugkomen op de integriteit.

De beraadslaging wordt gesloten.

De voorzitter: Namens de Kamer
dank ik de regering voor de
verstrekte inlichtingen.

Sluiting 23.05 uur
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Lijst van ingekomen stukken,
met de door de voorzitter
terzake gedane voorstellen:

1. de volgende brieven:
twee, van de minister van

Buitenlandse Zaken, te weten:
een, ten geleide van een reactie op
het advies ’’asielinformatie en de
Europese Unie’’ van de Adviesraad

internationale vraagstukken (AIV);
een, inzake Seminar humanitaire
interventie Noordwijk 16 t/m 19 april
2000;

een, van de minister van
Onderwijs, Cultuur en Wetenschap-
pen, ten geleide van aanvullende
informatie n.a.v. algemeen overleg
planning van werkzaamheden;

een, van de minister van
Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer, inzake
CCA-afvalhout;

een, van de staatssecretaris van
Sociale Zaken en Werkgelegenheid,
ten geleide van het rapport
’’Jongeren & Emancipatie’’;

twee, van de minister van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport, te
weten:
een, ten geleide van het jaarverslag
van de regionale toetsings-
commissies euthanasie;
een, ten geleide van notities platform
aanpak wachttijden curatieve zorg;

een, van de staatssecretaris van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport,
ten geleide van antwoorden op
vragen over de notitie ’’Met
vereende kracht’’.

De voorzitter stelt voor, deze brieven
door te zenden aan de betrokken
commissies en niet te drukken;

2. een brief van M.W. Bouwes, inzake
intrekking overheidssubsidie aan
Neeltje Jans.

De voorzitter stelt voor, deze brief
door te zenden aan de betrokken
commissie.

Korthals
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